

## International Travel and Health Vaccination Requirements and Health Advice, 1996 Edition<sup>1</sup>

The 1996 edition of *International Travel and Health* has just been published in English and French. This booklet is addressed to national health administrations and to the practising physicians, tourist agencies, shipping companies, airline operators, and other bodies who are called upon to give health advice to travellers.

In addition to summarizing the vaccination requirements of individual countries, the booklet indicates the main areas where malaria transmission occurs and where *Plasmodium falciparum* is resistant to drugs. The recommended chemoprophylactic regimen is also given for each country with malarious areas.

Other chapters cover certain health hazards to which the traveller may be exposed and indicate the areas in which these hazards are most likely to occur. The booklet also recommends a number of precautions that the wise traveller should take when visiting unfamiliar places.

<sup>1</sup> World Health Organization, 1996; 104 pages (available in English and French); ISBN 92 4 158021 6; Sw.fr. 15.-/US \$13.50 (in developing countries: Sw.fr. 10.50); Order No. 1189600.

## Voyages internationaux et santé Vaccinations exigées et conseils d'hygiène, édition 1996<sup>1</sup>

L'édition 1996 de *Voyages internationaux et santé* vient de paraître en anglais et en français. Cette brochure s'adresse aux administrations de la santé, au corps médical, aux agences de tourisme, aux compagnies maritimes et aériennes et aux autres organismes qui sont amenés à donner des conseils d'hygiène aux voyageurs.

En plus du résumé des exigences des pays en matière de vaccinations, la publication indique les principales zones où il y a transmission du paludisme et résistance de *Plasmodium falciparum* aux médicaments. Le schéma chimioprophylactique recommandé est aussi indiqué pour chaque pays où sévit le paludisme.

D'autres chapitres décrivent certains risques pour la santé des voyageurs et indiquent les régions où ces risques se rencontrent le plus souvent. La publication recommande aussi certaines précautions que le voyageur serait avisé de prendre lorsqu'il se rend dans des régions peu connues.

<sup>1</sup> Organisation mondiale de la Santé, 1996; 112 pages (disponible en anglais et en français); ISBN 92 4 258021 X; Fr.s. 15.-/US \$13,50 (dans les pays en développement: Fr.s. 10,50); N° de commande 2189600.